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Punkt 1. Otwarcie sesji i. 

 

Otwarcia i inauguracyjnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka VIII kadencji dokonał 

radny senior p. Edward Podbielski . Następnie poinformował o tym , że datę, godzinę, miejsce 

i porządek obrad sesji  ustalił Komisarz Wyborczy w  Ostrołęce I  Postanowieniem Nr 

94/2014 z dnia  9 listopada 2018 r. który wszyscy radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  

o sesji. 

Kserokopia Postanowienia w załączeniu do Protokołu.  

Następnie radny senior p. Edward Podbielski powitał przybyłych na sesję.  

 

Punkt 2   

Wystąpienie Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej. 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej p. Ryszard Mierzejewski  przedstawił 

informacje na temat przeprowadzonych wyborów do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  

i Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka.  

W wyborach do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  kandydatów na radnych  

a następnie   kandydatów na burmistrza zgłosiły następujące Komitety  Wyborcze: 

- KW Prawo i Sprawiedliwość , 

-  KWW Niezależni  – Razem,  

-  KWW Kukiz` 15  

- KWW Karoliny Sikory 

- KWW Sławomira Przeździeckiego  

Ogółem w wyborach w dniu 21 października 2018 r. uprawnionych do głosowania 

było 18148 mieszkańców miasta z czego w wyborach wzięło udział 9912 osoby, co stanowi 

54,6%. Prawo do  uczestniczenia w podziale mandatów otrzymały wszystkie komitety 

wyborcze uzyskując łącznie następująca ilość głosów: 

 - KW Prawo i Sprawiedliwość  - 3983, 

-  KWW Niezależni  – Razem - 3201,  

-  KWW Kukiz` 15 – 932, 

- KWW Karoliny Sikory- 791, 

- KWW Sławomira Przeździeckiego -731. 

Miejska Komisja Wyborcza w Ostrowi Mazowieckiej na podstawie zestawień 

wyników głosowania w okręgach i uwzględniając liczby głosów ważnych w okręgach 



wyborczych oraz głosów ważnych oddanych na poszczególne listy kandydatów i kandydatów 

z tych list ustaliła wyniki  wyborów. Następnie zostały wręczone zaświadczenia o wyborze. 

W związku z wygaśnięciem mandatu radnego  p. Jerzego Bauera  Komisarz Wyborczy  

w Ostrołęce  I Postanowił o wstąpieniu na wakujący mandat p. Waldemara Józefa Pałysa.   

Stosowne Postanowienie Komisarza radny już otrzymał.  

 W wyborach Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka, które odbyły się w dniu 21 

października  na poszczególnych kandydatów  oddano następujące liczby  głosów  ważnych: 

- Bauer Jerzy zgłoszony przez KW Prawo i Sprawiedliwość -  4075 

- Szymalski Mieczysław zgłoszony przez KWW Niezależni Razem  - 3195 

- Sikora Karolina zgłoszona przez KWW Karoliny Sikory – 1270  

- Przeździecki Sławomir zgłoszony przez KWW Sławomira Przeździeckiego – 851 

- Kalupa Agnieszka zgłoszona przez KWW KUKIZ`15 – 399 

 

 Miejska Komisja Wyborcza w Ostrowi Mazowieckiej Uchwałą z dnia 22 października 

2018 r. stwierdziła że w wyborach przeprowadzonych w dniu 21 października  2018 r. żaden 

z pięciu  kandydatów nie został wybrany na Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka   

w związku z powyższym w dniu 4 listopada 2018 r. zostało  przeprowadzone ponowne 

głosowanie na dwóch kandydatów, którzy otrzymali największą liczbę ważnych głosów. 

Kandydatami na  burmistrza  w ponownym głosowaniu byli Jerzy Bauer i Mieczysław 

Szymalski.  

W ponownym głosowaniu w wyborach Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka 

wzięło udział 9090 mieszkańców na ogólną liczbę uprawnionych 18140, co stanowi 50,1 %.     

Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów:  

- Jerzy Bauer – 4853 

- Mieczysław Szymalski – 4168 

W związku z tym Burmistrzem Miasta Ostrów Mazowiecka wybrano p. Jerzego Bauera.  

 Na zakończenie Przewodniczący  Miejskiej Komisji Wyborczej p. Ryszard 

Mierzejewski podziękował za pracę wszystkim, którzy byli zaangażowani w przeprowadzenie 

wyborów organów samorządu terytorialnego w 2018 r.  

Punkt 3  

Złożenie ślubowania przez Radnych.  

Przewodniczący obrad  radny senior p. Edward Podbielski poprosił wszystkich  

o powstanie  i odczytał następującej  treści tekst ślubowania: 

         „ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej                   

mieszkańców”. 

Następnie najmłodszy wiekiem Radny p. Paweł Pecura odczytał imię                                   

i nazwisko  Radnego Seniora oraz kolejno,  na podstawie listy obecności, imiona i nazwiska 

wszystkich  Radnych, po czym każdy wywołany Radny wypowiedział  słowo „ślubuję”. 

Radni Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Krajewski 



Robert, Jolanta Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Pałys, Jerzy 

Pawluczuk, Paweł Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Podbielski, Mieczysław 

Szymalski, Renata Trojanowska, Jacek Wilczyński i Edward Zalewski po słowie „ślubuję” 

dodali zdanie: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Po dokonaniu aktu ślubowania, Przewodniczący obrad radny senior p. Edward 

Podbielski   poinformował zebranych o tym, że dopiero z chwilą złożenia ślubowania Radni 

otrzymali prawo do sprawowania mandatu Radnego Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej. 

Następnie złożył gratulacje wszystkim Radnym i wyraził nadzieję, że tę zaszczytną funkcję 

Radni będą  sprawowali w interesie miasta i dla dobra miasta.  

Następnie poinformował o tym, że Porządek obrad radni otrzymali przed dzisiejszą 

sesją. Poinformował o tym,  że  Rada Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad  

bezwzględną większością głosów  ustawowego składu rady.  

Radny p. Robert Krajewski zgłosił wniosek, aby punkt 7  Wystąpienie  Burmistrza 

Miasta  p. Jerzego Bauera i zaproszonych gości  był procedowany bezpośrednio po punkcie  

4 Złożenie przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera ślubowania.    

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

w głosowaniu jawnym 

20 głosów „za’ przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu 

dokonała zmiany w Porządku obrad sesji  polegającej na przesunięciu pkt. 7 Wystąpienie  

Burmistrza Miasta  p. Jerzego Bauera i zaproszonych gości  tak, aby był on procedowany  

bezpośrednio po punkcie 4 Złożenie przez Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera ślubowania. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wystąpienie Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej.  

3. Złożenie ślubowania przez Radnych. 

4. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka  

5. Wystąpienie Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera i zaproszonych gości. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta. 

7. Wybór  Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru 

przewodniczących  Komisji stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Ostrów 

Mazowiecka. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 4 

Złożenie przez Burmistrza Miasta Ostrowi Mazowieckiej ślubowania. 

Przewodniczący obrad radny senior p. Edward Podbielski poinformował zebranych  

o tym, że przed Radą Miasta Ostrów Mazowiecka złoży ślubowanie p. Jerzy Bauer  wybrany 

na Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. Następnie poprosił  wszystkich o powstanie  

a p. Jerzego Bauera  o powtarzanie  roty ślubowania. 



Pan  Jerzy Bauer  złożył zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 

następującej treści ślubowanie: 

„ Obejmując urząd Burmistrza Miasta Ostrowi Mazowieckiej uroczyście ślubuję, że 

dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego  i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóż Bóg." 

Przewodniczący  obrad radny senior p. Edward Podbielski złożył gratulacje   

Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi.  

 

Punkt 5.  

Wystąpienie  Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera i zaproszonych gości.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził podziękowania dla okazanego poparcia 

społecznego i zaufania, które poskutkowało ponownym wyborem na stanowisko Burmistrza 

Miasta. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że okazane poparcie jest poparciem dla 

całego zespołu oraz całej dużej grupy osób, która współdziałała w tworzeniu programu 

wyborczego oraz realizowała zdania przez minione cztery lata kadencji. Burmistrz Miasta  

p. Jerzy Bauer wyraził opinie, że w/w działanie jest to zaufanie na przyszłość ale również 

pozytywna ocena działań prowadzonych przez minione cztery lata. Burmistrz Miasta p. Jerzy 

Bauer zwrócił uwagę, że przez trwający czas kampanii wyborczej słychać było wiele 

życzliwych słów jak również wiele uwag. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że 

wszystkie te uwagi będą wzięte pod uwagę, analizowane i w miarę możliwości wdrażane  

w życie. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził zdanie, że ceni sobie każdy głos jak 

również każdą zgłoszoną sugestię zdając sobie sprawę z tego, że jest formułowana z dobrych 

pobudek i dla dobra nas wszystkich. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer pogratulował  

w szczególności nowo wybranych radnych oraz wyraził oczekiwanie na dobrą współpracę. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował również osobom współpracującym z nim  

w trakcie trwania kampanii wyborczej zwracając jednocześnie uwagę, że miniona kampania 

wyborcza była niełatwą kampanią. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyraził również 

podziękowania dla swojej rodziny, która wspierała go podczas trwającej kampanii wyborczej. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer w szczególności podziękował za wsparcie swojej żonie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że tak jak deklarował w kampanii wyborczej 

przy wsparciu przygotowanego zespołu będzie realizowany program wyborczy, realizacja 

zacznie się od pierwszego dnia rozpoczęcia nowej kadencji. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer 

oznajmił, że priorytetowymi zadaniami, których realizacja zostanie niemal że rozpoczęta 

natychmiast będzie między innymi budowa szkoły, budowa dróg oraz chodników na terenie 

miasta w tym projekt budowy ciągów pieszo – rowerowych. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer 

zaznaczył, że budowa ciągów pieszo – rowerowych jest de facto częścią całego pomysłu na 

drogi. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że w br. planowane jest również 

otwarcie remontowanego obiektu „Starej elektrowni” jako zaplecza dla MDK i wszystkich 

innych instytucji oraz organizacji pozarządowych. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  

w następnej kolejności nawiązał do kwestii rewitalizacji centrum miasta. Burmistrz Miasta  

p. Jerzy Bauer poinformował, że zadanie to będzie realizowane przez miasto w miarę 



możliwości. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przypomniał, że kwestia ta była wielokrotnie 

podejmowana przez mieszkańców miasta. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że 

do realizacji wielu kosztownych przedsięwzięć i inwestycji potrzebna będzie dobra 

współpraca całego zespołu. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zauważył, że nie wchodząc  

w szczegóły miasto Ostrów Mazowiecka wie czym kończy się brak współpracy. Burmistrz 

Miasta p. Jerzy Bauer wyraził zdanie, że na chwilę obecną sesja Rady Miasta to nie miejsce 

 i czas aby prowadzić rozmowy na temat w/w kwestii. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer 

wyraził opinię, że w przypadku podjęcia danej decyzji należy dołożyć wszelkiego wysiłku, 

aby przejść do realizacji danej decyzji. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer złożył życzenia, aby 

wszyscy potrafili znaleźć w sobie siłę i determinację oraz elastyczność i wyrozumiałość żeby 

przechodzić do realizacji. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer w związku z powyższym zaprosił 

wszystkich radnych Rady Miasta do podjęcia działań w powyższym zakresie. Burmistrz 

Miasta p. Jerzy Bauer wyraził zdanie, że wiele ważnych rzeczy dzieje się poza Radą Miasta.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer jako przykład poddał organizacje pozarządowe, instytucje, 

sąsiednie samorządy zwracając jednocześnie uwagę, że wszystkie w/w czynniki wpływają na 

to co dzieje się w samorządzie. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że  

w Urzędzie Miasta oraz Radzie Miasta finalizowane są wszystkie uprzednio podjęte decyzję 

oraz tworzone podstawy, aby można je było później realizować. Burmistrz Miasta p. Jerzy 

Bauer po raz kolejny zaprosił do współpracy jednocześnie wyrażając zdanie, że bardzo mu na 

niej zależy. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że pomimo, że został wybrany przez 

część mieszkańców dołoży on wszelkich starań aby urząd swój pełnić tak jak słowa złożonej 

przysięgi, ślubowania czyli w imieniu wszystkich i na rzecz wszystkich mieszkańców. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za okazane zaufanie jednocześnie wyrażają 

nadzieje na otrzymanie kredytu zaufania,  na dobrą kadencję, na dobre decyzje. Burmistrz 

Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że należy dołożyć wszelkich starań aby zbudować 

miasto dobre dla wszystkich i na długie lata.  

Następnie gratulacje Burmistrzowi Miasta złożył p. Marcin Grabowski Dyrektor Delegatury 

w Ostrołęce Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego i radny sejmiku województwa 

mazowieckiego.  

Gratulacje Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi złożyli również przedstawiciele 

Zarządu Okręgu Mazowieckiego Polskiego Związku Wędkarskiego p. Waldemar Borowy  

i Mirosław Gromek. Następnie na ręce Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera przekazali medal 

za  działalność na rzecz mazowieckiego wędkarstwa dla wszystkich pracowników Urzędu 

Miasta na czele z Burmistrzem Miasta p. Jerzym Bauerem.  

 Następnie Przewodniczący obrad radny senior p. Edward Podbielski zarządził   10-cio 

minutową przerwę.  

Przerwa  



Punkt 6.  

Wybór Przewodniczącego Rady Miasta. 

Przewodniczący obrad  radny senior p. Edward Podbielski  poinformował o tym, że  

zgodnie z porządkiem obrad na dzisiejszej sesji Rada w głosowaniu tajnym dokona wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miasta. Do przeprowadzenia tajnego 

głosowania powołuje się spośród składu Rady Komisję Skrutacyjną. Zaproponował by 

Komisja Skrutacyjna składała się z 3 osób. 

Innych propozycji nie zgłoszono, w związku  z powyższym Przewodniczący obrad p. Edward 

Podbielski stwierdził, że Rada Miasta ustaliła trzyosobowy skład Komisji Skrutacyjnej. 

Następnie zwrócił się o  zgłaszanie kandydatur a zgłoszonych kandydatów o wyrażenie zgody 

na kandydowanie.  

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatur do składu Komisji Skrutacyjnej.  

Radny p. Mirosław Gromek  zgłosił  kandydatury radnych p. Beaty Herman i p. Mirosława 

Pędzicha, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie . 

Radna p. Anna Krajewska zgłosiła  kandydaturę radnego p. Henryka Wilczewskiego, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

W związku  brakiem innych kandydatur  Przewodniczący obrad radny p. Edward 

Podbielski poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu  21 głosami „za’  przy 0 głosów „przeciw’  i 0 głosach „wstrzymujących się   

ustaliła  następujący skład Komisji Skrutacyjnej: 

Beata Herman, Mirosław Pędzich i Henryk Wilczewski 

 

Przewodniczący obrad radny p. Edward Podbielski ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania 

się Komisji Skrutacyjnej.   

Przerwa. 

Po przewie Komisja Skrutacyjna poinformowała o tym, że na przewodniczącą Komisji  

została wybrana radna p. Beata Herman. 

  

Przewodniczący obrad radny senior p. Edward Podbielski zwrócił się o zgłaszanie 

kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. 

Radny p. Waldemar Pałys zgłosił kandydaturę radnego p. Roberta Krajewskiego.   

Radny p. Robert Krajewski  wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny p. Mieczysław Szymalski zgłosił kandydaturę  radnego p. Bogusława Konrada. Radny 

p. Bogusław Konrad nie wyraził zgody na kandydowanie.   

Radny p. Mieczysław Szymalski  zgłosił kandydaturę  radnej p. Jolanty Kwiatkowskiej.  

Radna  p. Jolanta Kwiatkowska stwierdziła, że mimo tego, że w wyborach   do Rady Miasta 

wygrał  KWW PiS to zapewne część mieszkańców głosujących na pozostałe komitety  

oczekuje wystawienia własnego kandydata do pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady 



Miasta. Radna powiedziała, że zgadza się na kandydowanie, mimo niewystarczająco dużego 

poparcia ze strony radnych do wyboru na tę funkcję.  

Innych propozycji nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący obrad radny p. Edward 

Podbielski zamknął listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta 

Przewodniczący obrad radny p. Edward Podbielski poinformował o tym, że 

głosowanie nad wyborem Przewodniczącego Rady Miasta jest tajne. Radni  głosują na 

kartkach, które przygotuje Komisja Skrutacyjna. Zwrócił się do Komisji Skrutacyjnej o 

przystąpienie do pracy a następnie ogłosił  przerwę na przygotowanie przez Komisję kart do 

głosowania.  

Przerwa 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. Beata Herman przedstawiła 

informację o sposobie głosowania w wyborach na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. 

Glos ważny  to postawienie krzyżyka tylko w jednej kratce przy nazwisku jednego kandydata. 

Wybranym zostaje kandydat, który uzyskał bezwzględną większość głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady.  

Nie zgłoszono uwag co do proponowanego sposobu głosowania.  

 

Następnie odbył się akt tajnego głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady 

Miasta   

Przewodniczący obrad radny senior p. Edward Podbielski ogłosił  przerwę w celu  

ustalenia wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną. 

Przerwa  

 Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. Beata Herman  

odczytała Protokół  Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach 

Przewodniczącego Rady Miasta.  Przewodniczącym Rady Miasta został wybrany radny  

p. Robert Krajewski otrzymując 12 głosów „za”  wyborem. Druga kandydatka p. Jolanta 

Kwiatkowska otrzymała 9 głosów „za”. Protokół Komisji Skrutacyjnej  

w załączeniu do Protokołu.  

Następnie Przewodniczący obrad radny senior p. Edward Podbielski  odczytał 

Uchwałę Nr I/1/2018 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w sprawie  wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

W dalszej kolejności radny senior p. Edward Podbielski  złożył gratulacje  nowo 

wybranemu Przewodniczącemu Rady Miasta Ostrów Mazowiecka i przekazał dalsze 

prowadzenie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski podziękował za wybór.  

 

Punkt 7  

Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski  poinformował o tym, że zgodnie 

ze Statutem Miasta Rada wybierać będzie dwóch Wiceprzewodniczących. Zwrócił się  



o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta, a zgłaszane osoby  

o potwierdzenie wyrażenia zgody na kandydowanie. 

Radna p. Ewa Orzechowska zgłosiła radnego p. Bogusława Konrada, który wyraził zgodę na 

kandydowanie.   

Radna p. Beata Herman zgłosiła radnego p. Krzysztofa Laskę, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił radnego  p. Jerzego Pawluczuka, który wyraził zgodę na 

kandydowanie.  

Radny p. Andrzej Pęksa zgłosił radnego p. Edwarda Zalewskiego, który nie wyraził zgody na 

kandydowanie. 

Radny p. Stanisław Dylewski  poparł kandydaturę radnego p. Jerzego  Pawluczuka na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.    

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił radnego  p. Stanisława Dylewskiego, który nie wyraził 

zgody na kandydowanie.  

 

W związku  z tym, że innych kandydatur nie zgłoszono Przewodniczący Rady Miasta  

p. Robert Krajewski zamknął listę kandydatów. Następnie zarządził przerwę w celu 

przygotowania przez Komisję Skrutacyjną  kart do głosowania.   

Przerwa. 

 Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. Beata Herman poinformowała o tym, że głos 

ważny w głosowaniu w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Miasta to postawienie 

maksymalnie dwóch krzyżyków w kratce przy nazwiskach maksymalnie dwóch kandydatów.  

 Nie zgłoszono uwag co do  proponowanego sposobu głosowania.  

Następnie odbył się akt tajnego głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczących 

Rady Miasta   

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił  przerwę w celu  ustalenia 

wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną. 

Przerwa  

 Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. Beata Herman  

odczytała Protokół  Komisji Skrutacyjnej  z ustalenia wyników głosowania w wyborach 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta.  Kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 

Radny p. B. Konrad – 12 

Radny p. K. Laska – 11, 

Radny p. J. Pawluczuk – 9  

 Protokół  Komisji Skrutacyjnej w załączeniu do Protokołu.  

Wiceprzewodniczącymi Rady Miasta zostali wybrani radni p. Bogusław Konrad  

i p. Krzysztof Laska. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski odczytał Uchwałę Nr I/2/2018  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  



Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski złożył gratulacje nowo 

wybranym Wiceprzewodniczącym Rady Miasta i  zaprosił  ich do zajęcia miejsca przy stole 

prezydialnym. W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił 

przerwę.  

 

Punkt 8. 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru 

przewodniczących komisji stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypomniał o tym, że Statut 

Miasta stanowi, że w Radzie Miasta Ostrów Mazowiecka działa  6  Komisji stałych: 

- Komisja Rewizyjna,  

-Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,  

- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, 

- Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego, 

- Komisja Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska. 

Poinformował o tym, że  Radni zadeklarowali swój udział w pracach poszczególnych 

Komisji  w związku z tym, Rada Miasta na dzisiejszej sesji powoła  Komisje i dokona wyboru 

Przewodniczących Komisji. Następnie odczytał nazwiska radnych, którzy zadeklarowali chęć 

pracy w poszczególnych Komisjach.  

Na podstawie zgłoszonych deklaracji do składu: 

-  Komisji Rewizyjnej zgłosiło się  5 Radnych,  

- Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego zgłosiło się   

6 Radnych, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego zgłosiło się 7 Radnych , 

- Komisji Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 

zgłosiło się 7 Radnych . 

- Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i  Gospodarki Gruntami zgłosiło się  

7  Radnych, 

-  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiło się 5 Radnych, 

  

W związku z tym, że proponowane składy Komisji nie przekraczają  dopuszczalnej 

liczby członków Komisji, Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zaproponował 

ustalenie składów  Komisji stałych zgodnie ze zgłoszeniami radnych w jednym głosowaniu. 

Nie zgłoszono sprzeciwu co do ww. propozycji.  

W związku z powyższym  Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym 

20 głosami „za” przy 0 głosów ”przeciw” 0 głosów wstrzymujących się  ustaliła składy 

Komisji stałych . 

 



Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na przewodniczących 

poszczególnych Komisji:  

- Komisja Rewizyjna   

Radny p. Krzysztof Laska zgłosił radnego p. Edwarda Podbielskiego, który  wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił radnego p. Mieczysława Szymalskiego, który  wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

 

- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego  

Radny p. Bogusław Konrad zgłosił radną p. Ewę Orzechowską, która  wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Radny p. Mieczysław Szymalski zgłosił radną p. Renatę Trojanowską, która  wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

 

- Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa Gospodarki Gruntami                

Radny p. Michał Kacprzak zgłosił radnego p. Jacka Wilczyńskiego, który  wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny p. Edward Podbielski zgłosił radnego p. Edwarda Zalewskiego, który  wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 

Publicznego 

Radny p. Krzysztof Laska zgłosił radnego p. Waldemara Pałysa, który  wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny p. Henryk Wilczewski zgłosił radnego p. Michała Kacprzaka, który  wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

- Komisja Gospodarki  Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska  

Radny p. Jerzy Pawluczuk zgłosił radnego p. Stanisława Dylewskiego, który nie  wyraził 

zgody na kandydowanie. 

Radny p. Mirosław Pędzich zgłosił radnego p. Mirosława a Gromka, który  wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny p. Mieczysław Szymalski zgłosił radnego p. Jerzego Pawluczuka, który  wyraził zgodę 

na kandydowanie. 

 

-Komisja Skarg , Wniosków i Petycji,    

Radna p. Beata Herman zgłosiła radnego p. Pawła Pecurę, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radna p. Anna Krajewska zgłosiła radną p. Beatę Herman, która nie wyraziła zgody na 

kandydowanie. 

 

Następnie odbyły się głosowania jawne imienne nad poszczególnymi kandydaturami.  

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą Edwarda Podbielskiego 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 



Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:46 

 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą M. Szymalskiego 

ZA: 8, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Dylewski, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław 

Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (12) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 

Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:48 

 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą E. Orzechowskiej 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:51 

 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą R. Trojanowskiej 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 



Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:52 

 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą J. Wilczyńskiego 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

PRZECIW (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:53 

 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą E. Zalewskiego 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

PRZECIW (8) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:54 

 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą W. Pałysa 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:56 



 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą M. Kacprzaka 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:56 

 

Wyniki głosowania 

 Głosowanie nad kandydaturą M. Gromka 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (8) 

Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, 

Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Dylewski 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:58 

 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą J. Pawluczuka 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, 

Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

PRZECIW (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:58 



 

Wyniki głosowania 

Głosowanie nad kandydaturą P. Pecury 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef 

Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward 

Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 

Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 16:59 

 

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski odczytał 

Uchwałę Nr II/3/2018 w sprawie  ustalenia składów  osobowych  i wyboru Przewodniczących 

Komisji stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka .  

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 9 

Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta 

Ostrów Mazowiecka.  

 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski stwierdził, że w związku  

z zaprzysiężeniem Burmistrza Miasta należy ustalić jego wynagrodzenie. Dodał, że  

w uzasadnieniu do  projektu uchwały wskazane są wysokości stawek, w ramach których  

określa się wynagrodzenie dla Burmistrza Miasta. Zaproponował  przerwę w celu 

wypracowania propozycji stawek.  

 Radny p. Jacek Wilczyński stwierdził, że nie pamięta, by w przeszłości na pierwszym 

posiedzeniu Rady Miasta było procedowane ustalanie wysokości wynagrodzenia dla 

Burmistrza Miasta. Zauważył, że projekt omawianej uchwały powinien być opiniowany przez 

Komisję Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. 

 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski zauważył, że nie zgłoszono 

w tej sprawie uwag podczas ustalania porządku obrad, dlatego należy procedować nad 

aktualnym punktem.  

 Radny p. Jacek Wilczyński zadał pytanie czy Przewodniczący Rady Miasta radny  

p. Robert Krajewski jest w stanie zwołać posiedzenie Komisji Gospodarki Finansowej  

i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego celem rozpatrzenia i zaopiniowania projektu uchwały. 

Wskazał, że powinien zostać  wyłoniony wiceprzewodniczący w/w komisji. 



 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski zarządził przerwę, podczas, 

której odbędzie posiedzenie Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego. 

 Przerwa.  

 

 Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego p. Ewa Orzechowska poinformowała o tym, że Komisja  

w głosowaniu 4 głosami „za” przy  1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym” 

pozytywnie zaopiniowała  niżej wymienione propozycje stawek wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie – 4.800,00 zł (cztery tysiące osiemset złotych), 

2) dodatek funkcyjny w kwocie – 2.100,00 zł ( dwa tysiące sto  złotych.), 

3) dodatek specjalny w wysokości 40% (czterdzieści  procent) sumy wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego, w kwocie 2.760,00 zł (dwa tysiące siedemset 

sześćdziesiąt złotych). 

4) dodatek za wieloletnią pracę - zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

Łączna kwota wynagrodzenia brutto wyniesie 10600 zł.  

 Radny p. Jacek Wilczyński zaproponował, żeby w formie pisemnej lub elektronicznej 

wszyscy Radni Miasta otrzymali projekt uchwały w/s wynagrodzenia Burmistrza Miasta.    

 Radny p. Krzysztof Laska wskazał, że kwota wynagrodzenia  brutto wynosi 9660 zł 

bez dodatku za wieloletnią pracę. Zauważył, że wysokość zaproponowanego wynagrodzenia 

jest niższa od stawek jakie obowiązywały w poprzednich latach wynika to z ustawy 

ograniczającej wysokość wynagrodzenia.  

 Radny p. Jacek Wilczyński powtórzył propozycję udostępnienia projektu uchwały  

w formie pisemnej wszystkim Radnym Miasta. Dodał, że  jeśli będą  problemy techniczne   

z tym związane  to część radnych, w ramach protestu,  nie będzie brała udziału w głosowaniu   

 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski ogłosił 10-minutową 

przerwę, w trakcie której zostanie przygotowana odpowiednia ilość egzemplarzy projektu 

uchwały.  

Przerwa. 

 Przewodniczący Rady Miasta radny p. Robert Krajewski wznowił obrady sesji Rady 

Miasta.   

 Radny p. Jacek Wilczyński poinformował, że część radnych nie będzie brała udziału  

w głosowaniu uchwały w/s wynagrodzenia Burmistrza Miasta. Jako przykład braku 

skromności wskazał na przyznanie Burmistrzowi Miasta 40% dodatku specjalnego w sytuacji 

gdy  jest to maksymalna stawka w przypadku miasta o liczbie  mieszkańców w przedziale od 

15 tys. do 100 tys.  



 Innych głosów dyskusji nie było.  

W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Robert 

Krajewski poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Ostrów Mazowiecka. 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym imiennym 

podjęła   

Uchwalę Nr I/4/2018 

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Ostrów 

Mazowiecka. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Dylewski 

BRAK GŁOSU (8) 

Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, 

Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

NIEOBECNI (1) 

Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

Głosowanie zakończono w dniu: 20 listopada 2018, o godz. 17:58 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 8.  

Zakończenie obrad I Sesji Rady Miasta Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że  najbliższa sesja 

zostanie zwołana na 29 listopada br. Zaapelował o zorganizowanie pierwszych posiedzeń 

Komisji stałych Rady Miasta w celu ukonstytuowania się i zaopiniowania  przekazanych 

projektów uchwał. Przypomniał, że od najbliższej sesji  zawiadomienia o sesji i materiały na 

sesje  Radni będą otrzymywali drogą elektroniczną na swoje konta na portalu esesja.  

O wysłaniu zawiadomień o sesji czy o posiedzeniach Komisji  Biuro Rady będzie również 

informowało za pomocą sms lub maila.  Przypomniał, że informacje o sesjach i posiedzeniach 

Komisji są  podawane do publicznej wiadomości na stronie www.bip.ostrowmaz.pl  

Jednocześnie poinformował o tym, że radni otrzymają projekt budżetu miasta na 2019 r., 

który będzie przedmiotem obrad grudniowej sesji Rady Miasta, w związku z tym proszę 

rozpocząć  prace w Komisjach nad tym dokumentem.  Tryb pracy na projektem uchwały 

budżetowej reguluje Uchwała Rady Miasta Ostrów Mazowiecka Nr XXXIX/259/2010  z dnia 

3 listopada 2010 r. w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

http://www.bip.ostrowmaz.pl/


Przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych w terminie miesiąca od dnia 

złożenia ślubowania. Oświadczenia wraz z kopią zeznania podatkowego za poprzedni rok PIT 

należy złożyć w dwóch egzemplarzach. Druki Państwo radni otrzymali.  

Poinformował o tym, że dyżur Przewodniczącego Rady Miasta będzie pełniony w każdą 

środę w godzinach 13
00

 - 15
00

.  

 W związku z tym, że porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady Miasta  

p. Robert Krajewski zamknął  obrady I-ej   sesji Rady Miasta w Ostrowi Mazowieckiej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski 

 

 

Sporządziła: 

Izabela Rejniak  

Kierownik Biura Rady 


